
Zápis z2. jednání komise pro životní p

Přítomni;

Tomáš Berka
Čestmír Jež
Markéta kozlová
Renáta Friedlová
petra sekaninová

Omluveni:

Miroslav skarka
Tat'ánaUjháry
Aneta kiszová
petr salamon
Martin Tvardek

Program:

Zahájeni
Schválení programu j ednání
Projekt obnova sadu na Vrchách
Ekodenjaro 2023
Projekt květnaté louky v naší obci
Bleší trh
Závér

konaného dne23.2.

v 17:05.
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K bodu 1

2. jednání komise pro životní prostředí zahájil předseda

K bodu 2

Předseda komise představil návrh programu.

Komise schvaluje program jednání

Hlasovalo 5 pro, 0 proti, 0 se zdrželo

Bylo přijato usnesení č.2l1



komise Markéta Kozlová představila návrh projektu obnovy obecního sadu na Vrchách.
Jedná o obecní parcelu sč.I862l22. Projekt bude podánjako návrh doparticipativního

obce Dobrá 2024. Hlavním záměrem projektu je obnovit bývalý ovocný sad a jeho
celkov revitalizace. V návrhu se počítá se záchranou původních staých jabloní a s qýsadbou

ovocných odrŮd a keřŮ. V návrhu se bude poěítat například s mobiliářem, naučnýmistaý
cedule i pro děti, výsadbou květnaté louky, hmyzi brouzdaliště a další. Před podáním návrhu
do pativního rozpoětu do konce března2023, bude představen členům komise.

Hlasov 5 pro, 0 proti, 0 se zdrželo

to usnesení č.2l2Bylo

Před komise Tomáš Berka představil program EKODNE obce Dobrá jaro 2023. Úklid se
bude ]

rukav
kolem ěerného potoku a na Vrchách dne l5. dubna 2023 od 15.00 do 17.00. Pytle,

a občerstvení budou pro dobrovolníky akce zajištěny. Závěreěné detaily akce se
na další schůzi komise před konaním EKODNE. Informace o akci budou k dispozici

h a stránkách obce.

o 5 pro, 0 proti, 0 se zdrželo

Bylo p to usnesení č.2l3

komise představil předběžný návrh na výsadbu květnatých luk v naší obci. Jedná se o
na podporu hmyzí biodiverzity azároveň estetický prvek v naší obci. Byly rrytipovány
lokality na obecních nebo farních pozemcích. (parcely ě. 2378l15, ě. 237814l, část

před OÚ č. |4l4 a část farního pozemku kolem kostela č. 452). (mapa viz příloha č.1)

H lo 5 pro, 0 proti, 0 se zdrželo

Bylo to usnesení č.2l4

komise předal informace o pruběhu akce s ntnvem Bleší trh, pořádané p. Anetou
Kwac
ploše.

,ovou konaný dne 30.6. až 2.7. 2023 v prostorách multifunkčního hřiště na asfaltové
komise bylapožádána o pomoc přirealizaci programu pro malé děti. Program bude

Zamere na ekologické aktivity. Do příští schůze bude navrženo několik návrhů programu.

I{laso lo 5 pro, 0 proti, 0 se zdrželo

na

H1

projekt
vhodné

Bylo usnesení č.l!i5



K bodu 7

Příští jednání komise se uskuteční dne 13. dubna 2023
l7:00.

Předseda ukončiIjednání komise v 18:l5.

prostorách restaurace Ko

Zapsal To Berka

komise
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alu.ie
2. jednání komise

na vědomí
rh čJenky Markéty

vrhu do participativního

na vědomí
o přípravě akce

na vědomí
ávrh předsedy na výsadbu

na vědomí
formaci o přípravě akce

lenům komise připravit
íští sclrůze komise.

ise pro životní prostředí ze dne 23.2.2023

životní prostředí konaného dne 23.2.2023.

na projekt obnoly sadu na Vrchách ajeho podaníjako
obce dobrá pro rok 2024.

ODEN obce Dobrá jaro2023.

větnatých luk v obci Dobrá. (viz příloha č.1)

leší trh"

rh programu pro déti za komisi pro životní prostředí do

Zapsal Tomáš Berka

předseda komise


